

## Three Types of Dancers Drei unterschiedliche Tanztypen

Jim Pead + Betsy Wait, Rainbow's End, Texas

In our early days of dancing, a caller once told us that there are several types of dancers: ones who dance in their own club only, others who occasionally dance with other clubs, and ones who meet their thirst for dancing by traveling far and wide, dancing at many different events. These are truly dedicated dancers who probably get the most from our activity.

Traudel Walz: Jim and Betsy are honorary members of the German-Russian-Square-Dance-Friends. They travelled far and wide, danced also in St. Petersburg, Russia. They just founded a new square dance club in their home town Rainbow's End, "The Second Hip".

Transl.: Ursula Kreis

In unseren Anfängen als Tänzer sagte uns einmal ein Caller, dass es mehrere Tanztypen gibt: solche, die nur in ihrem eigenen Club tanzen, andere, die gelegentlich bei anderen Clubs tanzen, und dann solche, die ihren Hunger aufs Tanzen bei vielen verschiedenen Veranstaltungen stillen. Dies sind Tänzer mit Leib und Seele, die wahrscheinlich am meisten von unserem Hobby bekommen.

Anmerkung von Traudel Walz: Jim und Betsy sind Ehrenmitglieder der Deutsch-Russischen-Square-Dance-Freunde. Sie sind weit gereist, haben auch in St. Petersburg, Russland, getanzt. Gerade haben sie in ihrer Heimatstadt, Rainbow's End/Texas einen neuen Club gegründet, „The Second Hip“.



Jim and Betsy